



DFM Accreditation

October 2023 Communication

PGME and DFM have been working diligently to provide information and resources to all its members in preparation for Accreditation. PGME recently provided a workshop on the “Hidden Curriculum” which addresses **Accreditation Standard 9.1.1.2** : There is an evaluation of the learning environment, including evaluation of any influence, positive or negative, resulting from the presence of the hidden curriculum and **Standard 3.3.1.4**: Teachers reflect on the potential impacts of the hidden curriculum on the learning experience. You can view the entire presentation [HERE](#). You can view the CFPC Standards of Accreditation for Residency Programs in Family Medicine by clicking [HERE](#). PGME has also created a very informative page with Accreditation resources for Departments that you can view by clicking [HERE](#).

For all questions or concerns related to Accreditation please use this email:

DFMAccreditation@uottawa.ca.

Agrément DMF

Communication octobre 2023

EMPD et DMF ont travaillé avec assiduité pour fournir des informations et des ressources à tous leurs membres dans le cadre de la préparation de l'agrément. Le EMPD a récemment organisé un atelier sur le "curriculum caché" qui répond à la **norme d'agrément 9.1.1.2** : : L'environnement d'apprentissage fait l'objet d'une évaluation, y compris l'évaluation des répercussions, positives ou négatives, du curriculum caché et de la **norme 3.3.1.4** : Les commentaires des résidents aux enseignants facilitent l'adaptation des affectations dans le but de maximiser les expériences d'apprentissage. Vous pouvez consulter l'intégralité de la présentation [ICI](#).

Vous pouvez consulter les Normes d'agrément du CMFC pour les programmes de résidence en médecine familiale en cliquant [ICI](#). EMPD a également créé une page très informative avec des ressources sur l'agrément pour les départements que vous pouvez consulter en cliquant [ICI](#).

Pour toute question ou clarification relative à l'agrément, veuillez utiliser ce courriel :
DFMAccreditation@uottawa.ca.



We want to hear from you! Please scan the QR code to provide the Accreditation team with your feedback about the program.
Nous voulons vous entendre ! Veuillez balayer le code QR pour faire suivre votre rétroaction à propos du programme à l'équipe d'agrément.